
                                  Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
                                     v Zlatne konaného dňa 27.03.2019    

Prítomní : viď prezenčná listina
Overovatelia zápisnice : p. Ružička, p. Pašák
Návrhová  komisia : p. Ikhardt, p. Suchý 

            Zapisovateľka : p. V. Lempochnerová 
Program : podľa priloženej pozvánky, ktorá tvorí súčasť zápisnice 

K bodu  1 /  Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. M. Murínová.
                  Program zasadnutia bol schválený bez pripomienok. 

K bodu  2 /  Za overovateľov zápisnice boli zvolení : p. Ružička,  p. Pašák
                              Za  zapisovateľku  : p. V. Lempochnerová

K bodu  3 /  Návrhová a mandátová komisia : p. Ikhardt,  p. Suchý 

K bodu  4 /  Správa auditu bola poslancom predložená na predchádzajúcom zastupiteľstve  . 
          
       K bodu 5 /  Správa hlavného kontrolóra bola prednesená poslancom OZ, ktorí túto  

   zobrali na vedomie.
             
             K bodu  6 /  Starostka informovala poslancov o podaných projektoch. 

  
                                 Obcou bol daný projekt ohľadom žiadosti o poskytnutie dotácií od MF SR 
                       na urobenie dôstojného miesta rozlúčky + rekonštrukcia domu smútku. 
                       Projekt sa týka budovy v cintoríne – bývalá márnica / URNOVÁ MIESTNOSŤ /     
                       Poslanci sa vyjadrili, že podľa toho v akom stave je strecha , urobí sa aj tá.
                                 
                                prítomní poslanci 5 z 5 ; za 5 ; proti 0 ; zdržal sa 0                   
                        Projekt sa bude uskutočňovať cez Verejnú súťaž.         
                        

              6.1   Ďalší projekt : Multifunkčné ihrisko – problém s pozemkom – starostka             
            emailovou  cestou oslovila majiteľku parcely pani Kukučkovú, ktorá odpísala, že      

predmetnú parcelu  má v záujme odpredať.                                                         
                Emailová komunikácia tvorí súčasť zápisnice.                                                                

   
Poslanci sa vyjadrili, že pozemok treba odkúpiť, cena 0,66 € / m2

   prítomní 5 z 5 ; za 5 ; proti 0 ; zdržal sa  0
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                 6.2. Ďalší projekt, ktorý sa už uskutočňuje je kamerový systém. Poslanci sa uzniesli 
na tom, že treba ešte 2 – 3 kamery naviac. 

                 6.3. Ďalší projekt je rekonštrukcia bytového domu Zlatno č. 39 na základe 
 výzvy MV SR. 

                           - projekt je vyčíslený na 332.139,60 € z toho minimálna spoluúčasť                   
                 obce 5 % : 16.606, 98 € . 

                          - žiadosť tvorí súčasť zápisnice 

                         prítomní 5 z 5 ; za 5 ; proti 0 , zdržal sa 0

                 6.4.  Poslanci boli oboznámení s tým, že príde pán z Poltára Mikloš, ktorý príde 
 vyrovnávať ihrisko v obci . 

           6.5.         Starostka oboznámila poslancov o veci, ktorú poslanci už prerokovali na  
       bývalom zastupiteľstve ohľadom žiadosti od pani Gerlákovej, čo sa týka 
       výpomoci v sume 1.900 € na vyplatenie rokov, aby mohla začať poberať  

 invalidný dôchodok. 
            Starostka a poslanci sa uzniesli na tom, že starostka osobne pôjde do SP-        

- pobočka Lučenec prezistiť , či je možné sumu, ktorá bude pani Gerlákovej 
  doplatená poukázať na č.ú. Obce Zlatno

             
     prítomní 5 z 5 ; za 5 ; proti 0 ; zdržal sa 0 

 K bodu  7 /       Ohľadom predvečera 1. mája : obec nakúpi lampióny pre deti od 3  
 do  6 rokov , sladkosti,     
- začiatok bude na parkovisku – Koštiaľ o 18,00 hod - 
  - lampiónový  sprievod
  - hudba  :   Randis -  osloví  Pašák 
  - občerstvenie  :  Randis -  osloví  Pašák 

     Návrh : Obec dá p. Randisovi   možnosť, že bude mať stánok len on, ale 
  hudbu dá obci zadarmo. 

prítomní 5 z 5 ; za 5 ; proti 0 ; zdržal sa  0              
alternatíva    :  hudba  : oslovený  bude Peter Peniak  - zabezpečí Suchý 

                                  - vatra  :  drevo  - starostka                                           
              -  Mája : poslanci                   

                  
 -  01.06. 2019  - MDD - Bojnice                   

K bodu 8 /      Poslancom bola predložená žiadosť o pridelenie bytu od Štefana   
                       Benediktyho.                          

  Nakoľko je to žiadosť, ktorá je evidovaná v poradovníku, a keď príde na  
rad jeho žiadosť bude mu pridelený byt.     
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8.2.        Žiadosť od p. Mušukovej bude odpovedané nasledovné : bol    
          vyčerpaný sociálny fond, ktorý bol schválený poslancami OZ, preto    
        predmetnej žiadosti nemôže byť vyhovené. 

8.3.           Žiadosť od pána Stuhla : č. parc.1684 / 11 vo výmere 125 m 2. 
Pozemok na odpredaj poslanci schválili. 

Prítomní 5 z 5 ; za 5 ; proti 0 ; zdržal sa  0

8.4.           Žiadosti od Irmy Oláhovej bude odpovedané nasledovne : sociálny fond 
bol vyčerpaný.

Prítomní 5 z 5 ; za 5; proti 0 ; zdržal sa  0

8.5.             Poslanci predostreli otázku ohľadom kontajnerov v obci - 
 - 2 x do roka bude v obci pristavený kontajner – na jar a na jeseň 

                     
      

K bodu  9 /         Poslanec Pašák predostrel požiadavku ohľadom dvora medzi 
        bytovkami  64 a 65 , nakoľko tam v čase dažďov stojí voda.

         Poslanci sa uzniesli, že treba opravovať prístupové cesty. Obec objedná 
       tatru drte a vysype sa cesta na ihrisko. 

   9.1.      Poslanec Pašák predostrel potrebu riešiť vec ohľadom psa pani Čilekovej. 
Pes je nebezpečný a ľudia sa ho boja.
Starostka ju osloví, aby so psom chodila von s náhubkom a na vodítku. 

    9.2.  Ďalší dátum OZ je : 23.04.2019 o 15,30 hod.

K bodu 10 /      Poslanec R. Suchý prečítal návrh na uznesenie, poslanci OZ  
ho jednoznačne schválili.

K bodu  11 /      Na záver starostka obce poďakovala poslancom za ich účasť na        
zasadnutí a zastupiteľstvo ukončila.

Mgr. Margaréta Murínová           
starostka  obce            

Zapísala :  Bc. Lempochnerová 

Overovatelia :    S. Ružička  
   P. Pašák                

           
V Zlatne   28.03.2019                    Prepísala :  Wiednerová                                           


